
Or.V.0062- 219/10

Protokół Nr 219/10
z posiedzenia Zarządu Powiatu Białostockiego

w dniu 8 lipca 2010 roku
w Starostwie Powiatowym w Białymstoku

Posiedzenie Zarządu Powiatu Białostockiego III kadencji, w dniu 8 lipca
2010 roku,  o  godz.  1030  w Starostwie  Powiatowym w Białymstoku,  otworzył
Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz – Przewodniczący Zarządu.

Obecni wg listy obecności w załączeniu /zał. nr 1/.

Proponowany  porządek  obrad  przyjęto  jednogłośnie  do

realizacji, w brzmieniu:

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.

2. Podpisanie odpowiedzi na pisma  najemców lokali przy ul. 
Nowowarszawskiej 32 (xxxxxx).

3. Podpisanie wniosku do Wojewody Podlaskiego o potwierdzenie prawa 
własności nieruchomości zajętych pod drogi powiatowe.

4. Podpisanie wniosku do Sądu Rejonowego w sprawie dokonania wpisu 
do księgi wieczystej nieruchomości  stanowiących mienie powiatowe.

5. Zapoznanie się z decyzjami wydanymi przez WGKiN w sprawie 
ustalenia wartości nieruchomości zajętych pod drogi powiatowe.

6. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie upoważnienia do 
podpisania umowy ramowej o dofinansowanie projektu p.n. „Podejmij 
Kluczową decyzję” / 552/10/.

7. Podpisanie umowy na modernizację   operatu ewidencji gruntów i 
budynków obrębu Nowodworce.

8. Podpisanie protokołu postępowania o udzielenie zamówienia 
publicznego na udzielenie i obsługę kredytu długoterminowego.

9. Podpisanie umowy z Fundacją „Vittoria” o realizację IV Europejskiego 
Młodzieżowego Festiwalu Muzycznego „Gloria” Supraśl  2010.

10. Podpisanie umowy w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi
Jasielskiemu w związku ze zniszczeniami budynku szkolnego w Jaśle.

11. Zapoznanie  się  z  decyzjami  wydanymi  przez  Podlaski  Urząd
Wojewódzki  w sprawie potwierdzenia prawa własności  nieruchomości
zajętych pod drogi   powiatowe.

12. Zapoznanie  się  z  pismem  Podlaskiego  Urzędu  Wojewódzkiego  w
sprawie  przewidywanego  terminu  zakończenia  postępowania  co  do
nieruchomości  przeznaczonych pod drogę powiatową.

13. Zaopiniowanie projektu uchwały RPB w sprawie powierzenia gminie 
zadania z zakresu dróg powiatowych.

14. Rozpatrzenie wystąpienia Burmistrza Suraża  o ułożenie chodnika na 
drodze Doktorce-Zawyki-Suraż.



15. Podpisanie aneksu do umowy zawartej z Gminą Suraż w sprawie 
realizacji zadania  „Przebudowa drogi powiatowej 
Doktorce-Zawyki-Suraż”.

16. Podpisanie  umowy  z  Gminą  Zawady  w  sprawie  dofinansowania
zadania  „Przebudowa  drogi  powiatowej  na  odcinku  Nowe
Chlebiotki-droga powiatowa Nr 1973B”.

17. Podpisanie wystąpienia do Burmistrza Choroszczy w sprawie  realizacji
w  2011  roku   kolejnego  etapu  przebudowy  drogi  powiatowej
Białystok-Kruszewo.

18. Podpisanie  wystąpienia  do  Wójta  Gminy  Juchnowiec  Kościelny  w
sprawie  realizacji  kolejnego  etapu  przebudowy  drogi   Białystok-
Juchnowiec Kościelny-Tryczówka-Wojszki –dr.19.

19. Ustosunkowanie  się  do  pisma   Firmy  KOSMA  Grzegorz  Choruży  w
sprawie ograniczenia ruchu na drodze Wiejki-Gródek.

20. Omówienie przy udziale Burmistrza Michałowa  sprawy przebudowy
dróg  powiatowych  przebiegających przez  teren Gminy.

21. Zapoznanie  się  z  pismem Pana  Grzegorza  Zajkowskiego w sprawie
odwodnienia skrzyżowania ulic w Wasilkowie.

22. Zapoznanie  się  z  opinią  Podlaskiego  Wojewódzkiego  Konserwatora
Zabytków  dotyczącą  przesunięcia  pasa  drogowego  w  miejscowości
Horodniany.

23. Podpisanie porozumienia z Gminą Michałowo  w sprawie prowadzenia i
finansowania  zadania  „Przebudowa  drogi  powiatowej
Szymki-Nowosady-Zaleszany-przejście przez m. Nowosady”.

24. Zapoznanie się z uchwałami Rady Miejskiej w Michałowie podjętymi w
sprawie wymienionej w punkcie 23.

25. Rozpatrzenie wniosków Dyrektora PZD w sprawie dokonania zmian w
budżecie na 2010 rok.

26. Podpisanie  pisma  do  Burmistrza  Michałowa  w  sprawie  pozbawienia
dróg kategorii dróg powiatowych.

27. Rozpatrzenie pisma Dyrektora SP ZOZ w Łapach w sprawie przyznania
dotacji  na  sfinansowanie  opracowania  dokumentacji  projektowej  na
przebudowę układu komunikacyjnego wokół szpitala.

28. Omówienie przy współudziale Dyrektora SP ZOZ  w Łapach  problemu
podpisania   umowy   na   dostawę  wody  i  energii  do  budynków
Wspólnoty Mieszkaniowej.

29. Zapoznanie  się  ze  skargą  Państwa  Drozdowskich  w  sprawie
niewłaściwej opieki lekarskiej na Oddziale Położniczo-Ginekologicznym
SP ZOZ w Łapach.

30. Zapoznanie się z informacją Narodowego Funduszu Zdrowia w sprawie
ograniczenia świadczeń jednostkom , które nie spełniają  warunków .

31. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  udzielenia  poręczenia  kredytu
zaciągniętego przez SP ZOZ w Łapach / 553/10 /. 

32. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  upoważnienia  do  podpisania  umowy
poręczenia  kredytu zaciągniętego przez SP ZOZ w Łapach / 554/10/. 
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33. Podjęcie uchwały w sprawie określenia sumy ubezpieczenia budynków
będących własnością Powiatu Białostockiego w celu ich ubezpieczenia
od ognia i innych zdarzeń losowych / 555/10 /.

34. Sprawy różne.

Ad 1

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Zarządu.

Członkowie Zarządu Powiatu Białostockiego, po zapoznaniu się z treścią
protokołu    nr 218/10 z dnia 30 czerwca 2010 roku, przyjęli go jednogłośnie,
bez uwag.

Ad 2

Podpisanie  odpowiedzi  na  pisma  najemców  lokali  przy  ul.
Nowowarszawskiej 32 (xxxxxx).

Wydział Geodezji, Katastru i Nieruchomości wystąpił do Zarządu Powiatu
Białostockiego z prośbą o podpisanie pism do najemców (xxxxxx)  lokali przy
ul. Nowowarszawskiej 32 / zał. nr 3 /.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie  upoważnił  do
podpisania  pism  do  najemców  (xxxxxx)   lokali  przy  ul.
Nowowarszawskiej  32 Pana  Wiesława  Pusza  –  Starostę  Powiatu
Białostockiego /zał. nr 4 - 6/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Geodezji,
Katastru i Nieruchomości. 

 

Ad 3

Podpisanie wniosku do Wojewody Podlaskiego o potwierdzenie
prawa własności nieruchomości zajętych pod drogi powiatowe.

    Wydział  Geodezji,  Katastru  i  Nieruchomości  wystąpił  do  Zarządu
Powiatu  Białostockiego  z  prośbą  o  podpisanie  wniosków  do  Wojewody
Podlaskiego  o  potwierdzenie  prawa  własności  nieruchomości  zajętych  pod
drogi powiatowe:

 położonej w obrębie Zimnochy Święchy, gmina Suraż, oznaczonej jako
działki nr 57 o powierzchni 0,43 ha.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie,  zaakceptował
treść przedłożonego wniosku, upoważniając do jego podpisania Pana
Ireneusza Ordziejewskiego - Członka Zarządu Powiatu Białostockiego
oraz  Pana  Jarosława  Wądołowskiego  –  Członka  Zarządu  Powiatu
Białostockiego /zał. nr 7/. 

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Geodezji,
Katastru i Nieruchomości. 

 

Ad 4
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Podpisanie wniosku do Sądu Rejonowego w sprawie dokonania
wpisu  do  księgi  wieczystej  nieruchomości   stanowiących  mienie
powiatowe.

Wydział Geodezji, Katastru i Nieruchomości wystąpił do Zarządu Powiatu
z prośbą o podpisanie wniosku do Sądu Rejonowego o dołączenie do Kw. Nr
BI1B/00118597/9  działek  stanowiących  własność  Powiatu  Białostockiego,
położonych  w  obrębie  Dobrzyniewo  Duże,  gm.  Dobrzyniewo  Duże,
oznaczonych numerami geodezyjnymi: 282/1 o pow. 0,0014 ha, 424/4 o pow.
0,0023 ha, 425/4 o pow. 0,0021 ha, 426/4 o pow. 0,0019 ha, 427/4 o pow.
0,0027 ha, 526/1 o pow. 0,0013 ha, 561/3 o pow. 0,0003 ha, 768/1 o pow.
0,0008 ha i 778/1 o pow. 0,0006 ha.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie,  zaakceptował
treść przedłożonego wniosku, upoważniając do jego podpisania  Pana
Ireneusza Ordziejewskiego – Członka Zarządu Powiatu Białostockiego
oraz  Pana  Jarosława  Wądołowskiego   –  Członka  Zarządu  Powiatu
Białostockiego /zał. nr 8/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Geodezji,
Katastru i Nieruchomości.

Ad 5

Zapoznanie się z decyzjami wydanymi przez WGKiN w sprawie
ustalenia wartości nieruchomości zajętych pod drogi powiatowe.

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz, zapoznał zebranych
z  decyzjami  wydanymi  przez  WGKiN  w  sprawie  ustalenia  wartości
nieruchomości zajętych pod drogi powiatowe:

 nr działki 2/1 o powierzchni 0,0038 ha, położonej w obrębie Sochonie,
gmina Wasilków,

 nr  działki  153/2,  314/2  i  316/2   o  łącznej  powierzchni  0,0028  ha,
położonej w obrębie Wólka Przedmieście, gmina Wasilków,

 nr działki 5/1 o powierzchni 0,0035 ha, położonej w obrębie Sochonie,
gmina Wasilków,

 nr działki  315/2 o powierzchni  0,0003 ha, położonej  w obrębie Wólka
Przedmieście, gmina Wasilków,

 nr działki  150/2 o powierzchni  0,0018 ha, położonej  w obrębie Wólka
Przedmieście, gmina Wasilków.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  zapoznał  się  z  ww.  decyzjami
/zał. nr 9 - 13/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Geodezji,
Katastru i Nieruchomości.

Ad 6

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie upoważnienia
do  podpisania  umowy  ramowej  o  dofinansowanie  projektu  p.n.
„Podejmij Kluczową decyzję” / 552/10/.
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Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, zapoznał zebranych
z  projektem  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  upoważnienia  do
podpisania umowy ramowej o dofinansowanie projektu p.n. „Podejmij Kluczową
decyzję” /zał. nr 14/.

Zarząd Powiatu Białostockiego jednogłośnie podjął uchwałę nr
552/10  z  dnia  8  lipca  2010  roku  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie
upoważnienia  do  podpisania  umowy  ramowej  o  dofinansowanie
projektu p.n. „Podejmij Kluczową decyzję” /zał. nr 15/.

Sprawę  do dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu Urzędowi
Pracy w Białymstoku.

Ad 7

Podpisanie umowy na modernizację operatu ewidencji gruntów i
budynków obrębu Nowodworce.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, zapoznał Członków
Zarządu  z  projektem umowy  na  modernizację  operatu  ewidencji  gruntów  i
budynków obrębu Nowodworce /zał. nr 16/.

Zarząd Powiatu Białostockiego jednogłośnie zaakceptował ww.
umowę,  upoważniając  do  jej  podpisania  Pana  Wiesława  Pusza  –
Starostę Powiatu Białostockiego oraz Pana Jarosława Wądołowskiego
– Członka Zarządu Powiatu Białostockiego, przy kontrasygnacie Pani
Marii Borodziuk – Skarbnik Powiatu Białostockiego /zał. nr 17/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi
Organizacyjnemu. 

Ad 8

Podpisanie  protokołu  postępowania  o  udzielenie  zamówienia
publicznego na udzielenie i obsługę kredytu długoterminowego.

Pan  Wiesław  Pusz  –  Starosta  Powiatu  Białostockiego  poinformował
zebranych  o  konieczności  podpisania  protokołu  postępowania  o  udzielenie
zamówienia publicznego na udzielenie i obsługę kredytu długoterminowego.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie,  upoważnił  Pana
Wiesława Pusza – Starostę Powiatu Białostockiego do podpisania ww.
protokołu / zał. nr 18 /. 

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi
Organizacyjnemu. 

Ad 9

Podpisanie  umowy  z  Fundacją  „Vittoria”  o  realizację  IV
Europejskiego Młodzieżowego Festiwalu Muzycznego „Gloria” Supraśl
2010.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, zapoznał Członków
Zarządu z projektem umowy z Fundacją „Vittoria” o realizację IV Europejskiego
Młodzieżowego Festiwalu Muzycznego „Gloria” Supraśl 2010 /zał. nr 19/.
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Pani  Maria  Marciszewska  –  Dyrektor  Wydziału  Spraw  Społecznych  i
Zarządzania Kryzysowego, omówiła szczegóły ww. sprawy.

Zarząd Powiatu Białostockiego jednogłośnie zaakceptował ww.
umowę,  upoważniając  do  jej  podpisania  Pana  Wiesława  Pusza  –
Starostę Powiatu Białostockiego oraz Pana Jarosława Wądołowskiego
– Członka Zarządu Powiatu Białostockiego, przy kontrasygnacie Pani
Marii Borodziuk – Skarbnik Powiatu Białostockiego /zał. nr 20/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Spraw
Społecznych i Zarządzania Kryzysowego. 

Ad 10

Podpisanie  umowy  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej
Powiatowi  Jasielskiemu  w  związku  ze  zniszczeniami  budynku
szkolnego w Jaśle.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, zapoznał Członków
Zarządu  z  projektem  umowy  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej
Powiatowi  Jasielskiemu  w  związku  ze  zniszczeniami  budynku  szkolnego  w
Jaśle /zał. nr 21/.

Pani  Maria  Marciszewska  –  Dyrektor  Wydziału  Spraw  Społecznych  i
Zarządzania Kryzysowego, omówiła szczegóły ww. sprawy.

Zarząd Powiatu Białostockiego jednogłośnie zaakceptował ww.
umowę,  upoważniając  do  jej  podpisania  Pana  Wiesława  Pusza  –
Starostę Powiatu Białostockiego oraz Pana Jarosława Wądołowskiego
– Członka Zarządu Powiatu Białostockiego, przy kontrasygnacie Pani
Marii Borodziuk – Skarbnik Powiatu Białostockiego /zał. nr 22/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Spraw
Społecznych i Zarządzania Kryzysowego. 

Ad 11

Zapoznanie  się  z  decyzjami  wydanymi  przez  Podlaski  Urząd
Wojewódzki   w  sprawie  potwierdzenia  prawa  własności
nieruchomości zajętych pod drogi   powiatowe.

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz, zapoznał zebranych
z  decyzjami  wydanymi  przez  Podlaski  Urząd  Wojewódzki  w  sprawie
potwierdzenia prawa własności  nieruchomości zajętych pod drogi   powiatowe:

 nr działki 120/5 o powierzchni 0,0063 ha, położonej w obrębie Folwarki
Małe, gmina Zabłudów,

 nr  działki  118/2  o  powierzchni  0,0693 ha  oraz  119/2   o  powierzchni
0,0073 ha, położonej w obrębie Folwarki Małe, gmina Zabłudów.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  zapoznał  się  z  ww.  decyzjami
/zał. nr 23 - 24/.

Sprawę do dalszego prowadzenia przekazano Powiatowemu Zarządowi
Dróg w Białymstoku.
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Ad 12

Zapoznanie się z pismem Podlaskiego Urzędu Wojewódzkiego w
sprawie  przewidywanego  terminu  zakończenia  postępowania  co  do
nieruchomości  przeznaczonych pod drogę powiatową.

Pan  Wiesław  Pusz  –  Starosta  Powiatu  Białostockiego  przedstawił
zebranym  pismo  Podlaskiego  Urzędu  Wojewódzkiego  w  sprawie
przewidywanego  terminu  zakończenia  postępowania  co  do  nieruchomości
przeznaczonych pod drogę powiatową / zał. nr 25 /. 

Zarząd Powiatu Białostockiego, zapoznał się z ww. pismem.

 Sprawę do dalszego prowadzenia przekazano Powiatowemu Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad 13

Zaopiniowanie  projektu  uchwały  RPB  w  sprawie  powierzenia
gminie zadania z zakresu dróg powiatowych.

Powiatowy Zarząd Dróg w Białymstoku przedłożył w załączeniu projekt
uchwały  Rady  Powiatu  Białostockiego  w  sprawie  powierzenia  Gminie
Juchnowiec Kościelny prowadzenia i finansowania zadania polegającego na
opracowaniu dokumentacji projektowej na „Przebudowę drogi powiatowej Nr
1497B na odcinku Juchnowiec Kościelny – Ogrodniczki” oraz na „Przebudowę
drogi powiatowej nr 1512 B na odcinku od drogi powiatowej nr 1483B do wsi
Zajączki”. 

Pan  Marek  Jedrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku wyjaśnił szczegóły ww. sprawy. 

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie,  zaakceptował
projekt  uchwały  Rady  Powiatu  Białostockiego  w  sprawie
powierzenia gminie zadania z zakresu dróg powiatowych, kierując
go  pod  obrady  Komisji  Infrastruktury  Technicznej  celem
zaopiniowania  oraz  pod  obrady  XLVIII  Sesji  Rady  Powiatu
Białostockiego celem podjęcia / zał. nr 26 /. 

Sprawę do dalszego prowadzenia przekazano Powiatowemu Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad 14

Rozpatrzenie  wystąpienia  Burmistrza  Suraża  o  ułożenie
chodnika na drodze Doktorce-Zawyki-Suraż.

Pan  Wiesław  Pusz  –  Starosta  Powiatu  Białostockiego  przedstawił
zebranym  wystąpienie  Burmistrza  Suraża  o  ułożenie  chodnika  na  drodze
Doktorce – Zawyki – Suraż / zał. nr 27 /. 

Następnie głos zabrał Pan Marek Jędrzejewski – Dyrektor Powiatowego
Zarządu Dróg w Białymstoku: „Szanowni Państwo, temat jest mi znany, byłem
w terenie, dokonałem dokładnej wizji i w ślad za tym powstało to pismo, ale ja
mam uczucia mieszane. Dlaczego, otóż budujemy szereg chodników, a później
nie ma po nich komu chodzić i utrzymywać w stanie czystości. To jest chodnik
nie tylko do kapliczki, ale do lasu, do którego akurat nikt nie będzie chodził.
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Jeżeli szanujemy to miejsce kultu, jeżeli piesi mają poruszać się po chodniku to
zróbmy  to  z  należytą  starannością,  a  mianowicie  jezdnia  bitumiczna  na
odcinku  od  miejscowości  Zawyki  gdzie  przebudowujemy  naszą  drogę  do
kapliczki na szerokość 5 metrów. Przy takiej jezdni ja wprost Państwu mówię
odradzam podejmowanie decyzji o budowaniu chodnika z krawężnikiem po to
żeby piesi mogli się bezpiecznie poruszać. Należy poszerzyć tą jezdnię do 6
metrów. Jeżeli tutaj mamy coś robić to należy najpierw wykonać dokumentacje
projektową uwzględniającą poszerzenie tej jezdni”. 

Zarząd Powiatu Białostockiego zapoznał się z ww. pismem oraz
skierował  je  do  dalszej  analizy  do  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku w celu określenia kosztu dokumentacji budowy chodnika
z  krawężnikiem,  podmiotu  finansującego  budowę  chodnika  oraz
podmiotu utrzymującego chodnik.

Sprawę do dalszego prowadzenia przekazano Powiatowemu Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad 15

Podpisanie aneksu do umowy zawartej z Gminą Suraż w sprawie
realizacji  zadania  „Przebudowa  drogi  powiatowej
Doktorce-Zawyki-Suraż”.

Powiatowy  Zarząd  Dróg  w  Białymstoku  wystąpił  do  Zarządu  Powiatu
Białostockiego  z  propozycją  aneksu  do  umowy  zawartej  z  Gminą  Suraż  w
sprawie  realizacji  zadania  „Przebudowa  drogi  powiatowej
Doktorce-Zawyki-Suraż (ul. Bielska) Nr 1508B, przejście przez m. Zawyki”  na
podstawie wniosku złożonego przez  Gminę Suraż o dofinansowanie  w 2010
roku  przedsięwzięcia  w  ramach  Narodowego  Programu  Przebudowy  Dróg
Lokalnych na 2008 – 2011 (NPPDL) z prośbą o podpisanie / zał. nr 28 /.

Zarząd Powiatu Białostockiego, jednogłośnie, zaakceptował ww.
umowę,  upoważniając  do  jej  podpisania  Pana  Wiesława  Pusza  –
Starostę Powiatu Białostockiego oraz Pana Jarosława Wądołowskiego
– Członka Zarządu Powiatu Białostockiego, przy kontrasygnacie Pani
Marii Borodziuk – Skarbnik Powiatu Białostockiego /zał. nr 29/.

Sprawę do dalszego prowadzenia przekazano Powiatowemu Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad 16

Podpisanie umowy z Gminą Zawady w sprawie dofinansowania
zadania  „Przebudowa  drogi  powiatowej  na  odcinku  Nowe
Chlebiotki-droga powiatowa Nr 1973B”.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, zapoznał Członków
Zarządu  z  projektem  umowy  z  Gminą  Zawady  w  sprawie  dofinansowania
zadania  „Przebudowa  drogi  powiatowej  na  odcinku  Nowe  Chlebiotki-droga
powiatowa Nr 1973B” /zał. nr 30/.

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku, omówił szczegóły ww. sprawy.
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Zarząd Powiatu Białostockiego, jednogłośnie, zaakceptował ww.
umowę,  upoważniając  do  jej  podpisania  Pana  Wiesława  Pusza  –
Starostę Powiatu Białostockiego oraz Pana Ireneusza Ordziejewskiego
– Członka Zarządu Powiatu Białostockiego, przy kontrasygnacie Pani
Marii Borodziuk – Skarbnik Powiatu Białostockiego /zał. nr 31/.

Sprawę do dalszego prowadzenia przekazano Powiatowemu Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad 17

Podpisanie  wystąpienia  do  Burmistrza  Choroszczy  w  sprawie
realizacji w 2011 roku kolejnego etapu przebudowy drogi powiatowej
Białystok-Kruszewo.

Powiatowy  Zarząd  Dróg  w  Białymstoku  wystąpił  do  Zarządu  Powiatu
Białostockiego z prośbą o podpisanie wystąpienia do Burmistrza Choroszczy w
sprawie realizacji w 2011 roku  kolejnego etapu przebudowy drogi powiatowej
Nr 1535 B Białystok-Kruszewo / zał. nr 32 /.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie,  upoważnił  Pana
Wiesława Pusza – Starostę Powiatu Białostockiego do podpisania ww.
wystąpienia /zał. nr 33/.

Sprawę do dalszego prowadzenia przekazano Powiatowemu Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad 18

Podpisanie wystąpienia do Wójta Gminy Juchnowiec Kościelny w
sprawie  realizacji  kolejnego  etapu  przebudowy  drogi   Białystok-
Juchnowiec Kościelny-Tryczówka-Wojszki –dr.19.

Powiatowy  Zarząd  Dróg  w  Białymstoku  wystąpił  do  Zarządu  Powiatu
Białostockiego z prośbą o podpisanie wystąpienia do Wójta Gminy Juchnowiec
Kościelny w sprawie realizacji  kolejnego etapu przebudowy drogi   Białystok-
Juchnowiec Kościelny-Tryczówka-Wojszki –dr.19 / zał. nr 34/.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie,  upoważnił  Pana
Wiesława Pusza – Starostę Powiatu Białostockiego do podpisania ww.
wystąpienia /zał. nr 35/.

Sprawę do dalszego prowadzenia przekazano Powiatowemu Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad 19

Ustosunkowanie się do pisma Firmy KOSMA Grzegorz Choruży w
sprawie ograniczenia ruchu na drodze Wiejki-Gródek.

Pan  Marek  Jedrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku przedstawił  zebranym pismo Firmy KOSMA Grzegorz Choruży w
sprawie ograniczenia ruchu na drodze Wiejki-Gródek / zał. nr 36 /.

Zarząd Powiatu Białostockiego zapoznał się z ww. pismem. 

Sprawę do dalszego prowadzenia przekazano Powiatowemu Zarządowi
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Dróg w Białymstoku.

Ad 20

Omówienie  przy  udziale  Burmistrza  Michałowa  sprawy
przebudowy dróg powiatowych przebiegających przez teren Gminy.

Na  wstępie  głos  zabrał  Pan  Wiesław  Pusz  –  Starosta  Powiatu
Białostockiego:  „Zaprosiliśmy  Pana  Marka  Nazarko  -  Burmistrza  Michałowa,
ponieważ  jest  tutaj  uchwała  Rady  Gminy  Michałowo  w  sprawie  udzielenia
powiatowi  pomocy  rzeczowej  w  zakresie  remontu  dróg  powiatowych
Barszczewo – Ochremowicze – Małynka – Hieronimowo – Kazimierowo – Hoźna
– Potoka i prosimy Burmistrza o przybliżenie tematu”. 

Pan Marek Nazarko – Burmistrz Michałowa:  „Spotkalismy się z Panem
Dyrektorem, z Panią Wicedyrektor i wspólnie zaznaczaliśmy do modernizacji,
jakich dróg przymierzymy się. Przygotowaliśmy skróconą dokumentację, tak
jak  w przypadku remontu  dróg  było  i  wysłaliśmy do Powiatowego  Zarządu
Dróg o uzgodnienie tej dokumentacji. Pan Radny Kaczmarek rozmawiał w tej
sprawie  z  Panem Starostą,  to  było  1,5  miesiąca  temu  i  mieliśmy  Komisję
Budżetową  i  nie  wiedzieliśmy  czy  wprowadzać.  Następnie,  na  posiedzenie
Zarządu z Gminy Michałowo pojechał Pan Przewodniczący Rady i zostało na
Zarządzie ustalone, że Rada Gminy podejmie uchwałę i wprowadzaliśmy już to
na Sesji i myśleliśmy, że również na posiedzeniu Sesji Rady Powiatu zostanie to
wprowadzone. Okazało się, że nie było to na Sesji Rady Powiatu. Tutaj chcę
powiedzieć, że chcemy zrobić 3 drogi, bo jak wysyłaliśmy dokumentację do
Powiatowego  Zarządu  Dróg  to  było  zaplanowane  5  dróg.  Jeżeli  chodzi  o
kwestię przyjęcia do wykonania to na dzień dzisiejszy są zabezpieczone środki
na wykonanie 3 dróg droga do Barszczewa,  droga Hieronimowo – Potoka i
droga Hieronimowo – Hoźna. Chodzi nam o decyzje, bo my w tym miesiącu
musimy wiedzieć, na czym stoimy, bo jak nie te drogi, to zmiany w budżecie
przeznaczyć na inne drogi”.

Pan  Marek  Jedrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku:  „Rada  Miejska  w  Michałowie  podjęła  uchwałę  w  sprawie
udzielenia pomocy 615 tys. zł na 3 drogi. Jeżeli ktoś chce pełnić rolę inwestora
to  od  początku  do  końca,  a  nawet  dożywotnio.  Zwracam  uwagę  na  te
zagadnienia  związane  z  własnością  gruntu,  jeżeli  inwestor,  któremu
powierzono  by  prowadzenie  zadania  na  drodze  powiatowej  w  drodze
porozumienia  po  podjęciu  uchwał  zrealizowałby  zadanie  na  gruntach
prywatnych czy też innych nie należących, niestanowiących pasa drogowego
to w mojej ocenie i w świetle ustawy Prawo budowlane powinien ponosić tego
konsekwencje.  Druga  rzecz,  dokumentacje,  które  otrzymaliśmy  są  takie
uproszczone,  nie  ma  w  niej  zauważonych  problemów  związanych  z
odwodnieniem, z warunkami gruntowo – wodnymi. Niektóre mapy są robione
na  mapach  gruntowych  gdzie  nie  ma  w  żaden  sposób  pokazanych  granic
nieruchomości ani stanów zagospodarowania pasa drogowego, czyli to, o czym
ja  mówiłem,  o  tych  własnościach.  To  jest  moje  stanowisko.  Ponadto,  w
czerwcu, Zarząd Powiatu Białostockiego poprosił nas o przygotowanie pisma
gdzie, powiat ewentualnie pozwoli robić roboty na drogach pod warunkiem, że
kategoria  tych  dróg  ulegnie  zmianie  z  powiatowych  na  gminne.  Dlatego
Powiatowy Zarząd Dróg przygotował takie wystąpienie i teraz decyzja jest po
stronie Zarządu Powiatu, co dalej z tym robić”.

Pan Marek Nazarko – Burmistrz Michałowa: „tak jak mówiłem, my na te 3
drogi chcemy przeznaczyć, ponad 600 tys. zł w tym roku, 800 tys. zł w roku
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następnym.  I  główne pytanie  do  powiatu,  czy  powiat  przekaże  dla  nas  do
remontu, czy nie, oraz jakie dokumenty będą wymagane, czy zgłoszenie do
remontu czy pozwolenie na budowę? I to są te dwa pytania”. 

Pan  Marek  Jedrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku:  „na pierwsze pytanie ja nie odpowiem, bo to jest kompetencja
Zarządu,  natomiast  na  drugie  to  po  stronie  inwestora  leży  przygotowanie,
realizacja,  zakończenie  i  odpowiadanie  za  wykonaną  dokumentację.  A więc
pytanie  czy  zgłoszenie  czy  pozwolenie  na  budowę,  to  musi  rozstrzygnąć
inwestor na podstawie posiadanych materiałów”.

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz zaznaczył, iż trzeba
zacząć od tego, aby była dobra dokumentacja i póki jej nie ma to nie bardzo
można to robić.

Burmistrz  Michałowa:  „jest  jedno  podstawowe  pytanie,  żeby  robić  te
drogi do paru domów, bo praktycznie dziennie przejedzie kilka samochodów,
czy na te drogi mamy uzyskać zgłoszenie do remontu czy pozwolenie?”

Pan Ireneusz  Ordziejewski  –  Członek  Zarządu powiatu Białostockiego:
„skoro  te  drogi  prowadzą  do  kilku  domów  to  trzeba  zmienić  kategorię
powiatową na kategorię gminną. Czy to byłoby możliwe?”. 

Pan  Wiesław Pusz  –  Starosta  Powiatu  Białostockiego:  „byłoby  dobrze
gdybyśmy mieli jasność, że droga jest w naszym pasie drogowym, wszystko
jest  porządku i  wtedy była  by kwestia  taka,  że po śladzie  tej  drogi  my to
poprawiamy.  Natomiast  jeżeli  nie  mamy  jasności  co  do  stosunków
własnościowych, nie wiemy czy ona idzie w pasie drogowym czy poza pasem,
to my nie możemy w takim stanie podejmować decyzji, że my będziemy np. na
zgłoszenie,  bo  to  powoduje  określone  skutki.  Moim  zdaniem  jest  kwestia
dokumentacji  i  precyzyjnego  wytyczenia,  żeby  wiedzieć,  na  czym  się  stoi.
Druga kwestia to jest sprawa odwodnienia”. 

Burmistrz Michałowa:  „te drogi,  o których my rozmawiamy to one są
ładnie wyniesione. Droga Hieronimowa – Potoka to chyba przez powiat była
żwirowana,  ona  jest  ładnie  wyniesiona,  Potoka  –  Hoźna  przez  nas  była
żwirowana i  też  jest  ładnie  wyniesiona.  Jeżeli  chodzi  o  stan prawny,  to  my
mamy wtórniki, bo jak były robione wodociągi to tam na nich jest naniesiona
droga.  Na  drodze  Barszczewo  to  ona  cała  jest  w  pasie  drogowym,  droga
Potoka – Hieronimowo cała jest w pasie drogowym, natomiast droga Potoka –
Hoźna w pewnym momencie przebiega przez grunt Lasów Państwowych, może
40 do 100 metrów. Do tej pory na zgłoszenie robiliśmy wszystkie drogi, które
były robione”.

Pani Karina Kurzewska – Dyrektor Wydziału Architektury:  „mapa, która
tutaj jest to jest mama gruntowa i dobrze by było posłać geodetę w teren żeby
zobaczyć. Prawda jest taka, ze do zgłoszenia to taka mapa by wystarczyła.
Dlatego,  że  my nie  mamy prawa żądać przy zgłoszeniach  mamy do celów
projektowych. Oczywiście byłby tutaj problem taki, że byłby tu jeden numer
geodezyjny,  powiedzmy  sobie,  że  cała  ta  droga  jest  na  jednym  numerze
geodezyjnym  to  wtedy  gmina  by  musiała  się  wykazać  prawem  do
dysponowania na podstawie uchwały. Natomiast,  jeśli  się okaże, że jest ileś
tam tych działek, to wtedy się sprawdza, kto jest właścicielem tych działek. Ale
musi to być w pasie drogowym drogi powiatowej”.

Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku:  „potrzebna mapa,
aby wiedzieć czy ta droga jest w pasie drogowym czy nie, kosztuje od 3 do 6
tys. zł”. 
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Pan  Jarosław  Wądołowski  –  Członek  Zarządu  Powiatu  Białostockiego:
„czy  udzielając  zgody  na  dysponowanie  gruntem  możemy  zawrzeć  takie
zdanie,  że  inwestor  przed  rozpoczęciem ma  obowiązek  wyznaczyć  granicę
działki”. 

Pan Wiesław Pusz  – Starosta  Powiatu Białostockiego:  „z  tego,  co Pan
mówi, to była robiona mapa pod wodociąg i  ta mapa jest,  i  chodzi  tylko o
geodezyjne wytyczenie”.

Pani Karina Kurzewska – Dyrektor Wydziału Architektury:, „jeżeli te mapy
były robione 4 lata temu to dla geodety nie ma problemu sprawdzić”. 

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku  zapytał,  co  ze  sprawami  technicznymi,  przepustami?
Poinformował,  iż  są  2  przepusty na  drodze  Hieronimowo,  –  Potoka,  których
projektant nie zauważył. 

Burmistrz Michałowa:  „liczę na trochę zaangażowania i uzgodnienia na
przyszłe lata, bo rzeczywiście tam są przepusty. Według mnie te przepusty są
dobre, jeżeli Pan Dyrektor powie, że nie działają, to udrożnię. Projektant ich nie
zauważył, bo do zgłoszenia one nie są potrzebne. Zamiast tej drogi, która jest
żwirowa, niech ludzie jeżdżą po asfalcie”.

Pan Ireneusz Ordziejewski – Członek Zarządu powiatu Białostockiego: „ja
uważam, że lepiej jest jechać po asfalcie niż po żwirze, tak jak powiedział Pan
Burmistrz.  Skoro  prawo  pozwala  na  formę  zgłoszenia  a  nie  pozwolenia  na
budowę, to kwestia tych dwóch przepustów, to należy tą drogę robić”.

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku:  „jest  inwestor,  trzeba  powierzyć  mu  prowadzenie  zadania  i
podpisać  porozumienie.  Jest  potrzebna  Uchwała  Rady  Powiatu  w  sprawie
powierzenia prowadzenia zadania. A co ze zmianą kategorii drogi”.

Pan Marek Nazarko –  Burmistrz  Michałowa:  „ja powiem tak,  z  natury
rzeczy, jeżeli za coś się bierzemy to to wykonujemy i to nie jest tylko kwestia
tylko i wyłącznie drogi do Potoki czy do Hoźnej. To jest temat na rozmowę, nie
jestem w tym momencie przygotowany, bo jeżeli jedną przejmiemy to, czemu
nie  drugą  i  nie  trzecią  o  podobnym standardzie.  Myślę,  że  jak  najbardziej
możemy o tym rozmawiać, tylko nie na dzień dzisiejszy”.

Starosta  Powiatu  Białostockiego  zapytał  czy  są  jakieś  problemy  z
odwodnieniem na tej drodze?

Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w  Białymstoku  wyjaśnił,  iż
projektant nie napisał nic, co będzie po przebudowie. 

Burmistrz Michałowa:  „tu chodzi o jedno czy chcemy to zrobić czy nie,
bo jeżeli będziemy utrudniać to temat padnie”.

Starosta Powiatu Białostockiego: „dla nas zasadniczą kwestią są sprawy
własnościowe. Należałoby zrobić projekt porozumienia”. 

Pani Karina Kurzewska – Dyrektor Wydziału Architektury: „Zarząd może
wyrazić  zgodę  na  dysponowanie  terenem  na  wykonanie  inwestycji,  bo  co
innego jest  powierzenie  zadania,  a  co  innego jest  prawo do dysponowania
terenem”. 

Starosta Powiatu Białostockiego zapytał o stosunki wodne?

Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w  Białymstoku  odpowiedział,  iż
projektant się do tego nie odniósł. 
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Starosta Powiatu Białostockiego: „Panie Burmistrzu, a czy dla Pana jest
problem, aby projektant dorobił te brakujące rzeczy?”

Burmistrz  Michałowa:  „mógłby projektant  zaznaczyć,  że  przepusty  są
udrożnione,  ale  nie  lepiej,  aby  Dyrektor  zajechał  na  miejsce,  sprawdził  i
ewentualnie kazał udrożnić te przepusty”.

Starosta Powiatu Białostockiego:  „Panie Dyrektorze a jak Pan to widzi,
bo Pan odpowiada za drogi?”

Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku:, „jeżeli pozwalamy
Burmistrzowi działać na drogach powiatowych przed oficjalnym powierzeniem
to  pozwalamy  i  trzeba  to  jasno  powiedzieć  i  wtedy  ja  mam  prawo  być
zaangażowany w tą sprawę. 

Starosta  Powiatu  Białostockiego  zapytał,  „to  jak  Pan  radzi,  aby  było
zgodnie ze sztuką?”

Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku:, „jeżeli ktoś pokaże
granicę  pasa  drogowego,  jeżeli  odniesie  się  do  stanu  tych  przepustów  i
odwodnienia tej drogi  i  określi  warunki  gruntowo – wodne oraz zrobi  to,  co
robicie na drogach gminnych”. 

Burmistrz  Michałowa:  „w  projekcie  może  się  znaleźć,  że  przepusty
zostaną oczyszczone i udrożnione”. 

Starosta  Powiatu  Białostockiego:,  „czyli po  naszej  stronie  jest
przygotowanie  projektu uchwały  Rady Powiatu  Białostockiego oraz  projektu
porozumienia, czyli należy zwołać sesję nadzwyczajną 29 lipca”. 

Zarząd Powiatu Białostockiego po rozpatrzeniu przedstawionej
propozycji  przez Burmistrza Michałowa postanowił  o przygotowaniu
projektu uchwały dotyczącej powierzenia Gminie Michałowo zadania z
zakresu  dróg  publicznych  powiatowych.  Ponadto,  Zarząd  Powiatu
Białostockiego oczekuje od Gminy Michałowo:

 w dokumentacji projektowej opracowanej na zamówienie Gminy
Michałowo na remonty nawierzchni dróg powiatowych znajdą się
odniesienia  projektanta  co  do  potrzeby  wykonania  robót  na
obiektach inżynierskich na remont bądź przebudowę,

 projektant  określi  warunki  gruntowo  –  wodne  związane  z
zamiarem wykonania określonych robót,

 w  przypadku  stwierdzenia  konieczności  dokonania  robót  na
obiektach inżynierskich Gmina Michałowo wykona je,

 Gmina Michałowo wyznaczy w terenie granice istniejącego pasa
drogowego dróg powiatowych i w przypadku powierzenia przez
radę  Powiatu  Białostockiego  prowadzenia  zadań,  będzie
realizowała roboty tylko w pasie drogowym dróg powiatowych,

 Gmina Michałowo rozważy możliwość zmiany kategorii dróg, o
których mowa na wstępie z kategorii powiatowej na kategorię
gminną. 

Ad 21
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Zapoznanie  się  z  pismem  Pana  Grzegorza  Zajkowskiego  w
sprawie odwodnienia skrzyżowania ulic w Wasilkowie.

Pan  Wiesław  Pusz  –  Starosta  Powiatu  Białostockiego  przedstawił
zebranym  pismo  Pana Grzegorza  Zajkowskiego  w  sprawie  odwodnienia
skrzyżowania ulic w Wasilkowie / zał. nr 37 /. 

Zarząd Powiatu Białostockiego zapoznał się z ww. pismem oraz
skierował  je  do  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w  Białymstoku  celem
przygotowania propozycji  odpowiedzi do Burmistrza Wasilkowa oraz
do Pana Grzegorza Zajkowskiego. 

Sprawę do dalszego prowadzenia przekazano Powiatowemu Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad 22

Zapoznanie  się  z  opinią  Podlaskiego  Wojewódzkiego
Konserwatora  Zabytków dotyczącą  przesunięcia  pasa  drogowego w
miejscowości Horodniany.

Członkowie  Zarządu  Powiatu  Białostockiego  zapoznali  się  z  opinią
Podlaskiego  Wojewódzkiego  Konserwatora  Zabytków  dotyczącą  przesunięcia
pasa drogowego w miejscowości Horodniany / zał. nr 38 /. 

Wyjaśnienia  ww.  kwestii  złożył  Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor
Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku.

Zarząd Powiatu Białostockiego zapoznał się z ww. opinią oraz
jednogłośnie, zdecydował o wystąpieniu do właścicieli nieruchomości
z prośbą o dokumentację projektową na przebudowę tej drogi.  

Ad 23

Podpisanie  porozumienia  z  Gminą  Michałowo   w  sprawie
prowadzenia i  finansowania zadania „Przebudowa drogi  powiatowej
Szymki-Nowosady-Zaleszany-przejście przez m. Nowosady”.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, zapoznał Członków
Zarządu z projektem porozumienia z Gminą Michałowo w sprawie prowadzenia
i  finansowania  zadania  „Przebudowa  drogi  powiatowej
Szymki-Nowosady-Zaleszany-przejście przez m. Nowosady”/zał. nr 39/.

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku, omówił szczegóły ww. sprawy.

Zarząd Powiatu Białostockiego, jednogłośnie, zaakceptował ww.
porozumienie, upoważniając do jego podpisania Pana Wiesława Pusza
–  Starostę  Powiatu  Białostockiego  oraz  Pana  Jarosława
Wądołowskiego  –  Członka  Zarządu  Powiatu  Białostockiego,  przy
kontrasygnacie  Pani  Marii  Borodziuk  –  Skarbnik  Powiatu
Białostockiego /zał. nr 40/.

Sprawę do dalszego prowadzenia przekazano Powiatowemu Zarządowi
Dróg w Białymstoku.
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Ad 24

Zapoznanie  się  z  uchwałami  Rady  Miejskiej  w  Michałowie
podjętymi w sprawie wymienionej w punkcie 23.

Pan  Wiesław  Pusz  –  Starosta  Powiatu  Białostockiego  przedstawił
zebranym uchwały Rady Miejskiej w Michałowie dotyczące udzielenia pomocy
rzeczowej na przebudowę i remonty dróg powiatowych / zał. nr 41 - 42/. 

Zarząd Powiatu Białostockiego zapoznał się z ww. uchwałami. 

Ad 25

Rozpatrzenie  wniosków  Dyrektora  PZD  w  sprawie  dokonania
zmian w budżecie na 2010 rok. 

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, zapoznał Członków
Zarządu z wnioskami Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku w
sprawie dokonania zmian w budżecie Powiatu na 2010 rok.

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku poinformował, iż powyższe wnioski dotyczą: 

 prośby o dokonanie  zmian w budżecie  powiatu na 2010 rok w
Dziale 600 Rozdziale 60014 paragrafie 4210, 4270, 4300 / zał. nr
43 /,

 prośby o dokonanie  zmian w budżecie  powiatu na 2010 rok w
Dziale 600 Rozdziale 60014 paragrafie 6300,  6050 oraz w Poz.
7a / zał. nr 44 /,

 prośby o dokonanie  zmian w budżecie  powiatu na 2010 rok w
Dziale 600 Rozdziale 60014 paragrafie 2310 / zał. nr 45/.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  zapoznał  się  z  powyższymi
wnioskami.  Decyzja  w  sprawie  ich  rozparzenia  zostanie  podjęta  w
terminie późniejszym. 

Sprawę do dalszego prowadzenia przekazano Powiatowemu Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad 26

Podpisanie  pisma  do  Burmistrza  Michałowa  w  sprawie
pozbawienia dróg kategorii dróg powiatowych.

Powiatowy  Zarząd  Dróg  w  Białymstoku  wystąpił  do  Zarządu  Powiatu
Białostockiego  z  prośbą  o  podpisanie  pisma  do  Burmistrza  Michałowa  w
sprawie pozbawienia dróg kategorii dróg powiatowych. 

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie,  upoważnił  Pana
Wiesława Pusza – Starostę Powiatu Białostockiego do podpisania ww.
wystąpienia /zał. nr 46/.

Sprawę do dalszego prowadzenia przekazano Powiatowemu Zarządowi
Dróg w Białymstoku.
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Ad 27

Rozpatrzenie  pisma  Dyrektora  SP  ZOZ  w  Łapach  w  sprawie
przyznania  dotacji  na  sfinansowanie  opracowania  dokumentacji
projektowej na przebudowę układu komunikacyjnego wokół szpitala.

Pan  Wiesław  Pusz  –  Starosta  Powiatu  Białostockiego  przedstawił
zebranym pismo Pana Janusza Krzysztofa Rainko – Dyrektora Samodzielnego
Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Łapach w sprawie przyznania dotacji
na  sfinansowanie  opracowania  dokumentacji  projektowej  na  przebudowę
układu komunikacyjnego wokół szpitala / zał. nr 47 /.

Pan  Janusz  Krzysztof  Rainko  –  Dyrektor  Samodzielnego  Publicznego
Zakładu Opieki Zdrowotnej w Łapach: „to jest wydatek z tej puli 300 tys. zł, i
na ten cel zaplanowane było 35 tys. zł natomiast ostatecznie wyszło 42 tys. zł.
Pierwotnie mieliśmy część sfinansować z dotacji  Burmistrza Łap, a pieniążki
które były na ten cel przeszły do rezerwy”. 

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego zaznaczył, iż należy
przypomnieć Burmistrzowi Łap o obiecanej dotacji. 

Dyrektor  Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  w
Łapach:  „a  może  zrobić  to  dwutorowo,  abyśmy  mieli  gwarancję,  bo  jeżeli
projektant  fakturę  nam wystawi  to  nie  będzie  środków,  a  z  drugiej  strony
rzeczywiście można przypomnieć Burmistrzowi”. 

Zarząd Powiatu Białostockiego zapoznał się z ww. pismem. 

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Spraw
Społecznych i Zarządzania Kryzysowego. 

Ad 28

Omówienie  przy  współudziale  Dyrektora  SP  ZOZ  w  Łapach
problemu podpisania umowy na dostawę wody i energii do budynków
Wspólnoty Mieszkaniowej.

Pan  Wiesław  Pusz  –  Starosta  Powiatu  Białostockiego  przedstawił
zebranym  pismo  Dyrektora  Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki
Zdrowotnej  w  Łapach  dotyczące  problemu  podpisania  umowy  na  dostawę
wody i energii do budynków Wspólnoty Mieszkaniowej w Łapach / zał. nr 48 /. 

Pan  Janusz  Krzysztof  Rainko  –  Dyrektor  Samodzielnego  Publicznego
Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  w  Łapach:  „30  czerwca  skończyła  się  umowy
między  nami  a  Wspólnotą  na  dostarczanie  zimnej  wody,  ciepłej  wody  i
centralnego  ogrzewania  w  okresie  grzewczym.  Ponieważ  zawieranie  tego
rodzaju umów wymaga do 3 lat zgody Zarządu powiatu, powyżej 3 lat zgody
Rady Powiatu, w tej kwestii się zwracam do Zarządu. Kłopot polega na tym, że
nie chcemy non stop, do końca póki ten budynek stoi dostarczać im. W tej
chwili umowa się skończyła i mógłbym odciąć to wszystko, ale nie zrobię tego.
Nie mniej jednak postanowiłem ich zmobilizować. Przewodniczący Wspólnoty
przyszedł  do  mnie  z  prośbą  żeby  przedłużyć  tą  umowę  o  dwa  lata.
Proponowałbym,  aby  podpisać  z  nimi  umowę  na  rok  czasu,  z  możliwością
przedłużenia jej jeszcze na następny rok”.

  Pan  Ireneusz  Ordziejewski  –  Członek  Zarządu  Powiatu  Białostockiego
zapytał o cenę wody?

Pan  Janusz  Krzysztof  Rainko  –  Dyrektor  Samodzielnego  Publicznego
Zakładu Opieki Zdrowotnej w Łapach: „woda zimna jest po 2,33 zł, podgrzana
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12 zł brutto, natomiast, za co 4, 87 zł za m2. W propozycji umowy napisałem, iż
umowa zostaje zawarta na czas określony do 30 czerwca 2011 roku”.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  powierzył  decyzji  Dyrektora
Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  w  Łapach
kwestię umowy na dostawę wody i energii do budynków Wspólnoty
Mieszkaniowej w Łapach.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Spraw
Społecznych i Zarządzania Kryzysowego. 

Ad 29

Zapoznanie  się  ze  skargą  Państwa  Drozdowskich  w  sprawie
niewłaściwej  opieki  lekarskiej  na  Oddziale
Położniczo-Ginekologicznym  SP ZOZ w Łapach.

Pan  Wiesław  Pusz  –  Starosta  Powiatu  Białostockiego  przedstawił
zebranym  skargę Państwa  Drozdowskich  w  sprawie  niewłaściwej  opieki
lekarskiej na Oddziale Położniczo-Ginekologicznym  SP ZOZ w Łapach / zał. nr
49 /. 

Wyjaśnienia ww. kwestii złożył Pan Janusz Krzysztofa Rainko – Dyrektor
Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Łapach.

Zarząd Powiatu Białostockiego zapoznał się z ww. skargą.

 Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Sekretarz  Powiatu
Białostockiego. 

Ad 30

Zapoznanie się z informacją Narodowego Funduszu Zdrowia w
sprawie  ograniczenia  świadczeń  jednostkom,  które  nie  spełniają
warunków.

Pan  Wiesław  Pusz  –  Starosta  Powiatu  Białostockiego  przedstawił
zebranym informację Narodowego Funduszu Zdrowia w sprawie ograniczenia
świadczeń jednostkom, które nie spełniają warunków / zał. nr 50 /. 

Wyjaśnienia ww. kwestii złożył Pan Janusz Krzysztofa Rainko – Dyrektor
Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Łapach.

Zarząd Powiatu Białostockiego zapoznał się z ww. informacją.

 Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Spraw
Społecznych i Zarządzania Kryzysowego. 

Ad 31

Podjęcie  uchwały  w  sprawie  udzielenia  poręczenia  kredytu
zaciągniętego przez SP ZOZ w Łapach / 553/10 /. 

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, zapoznał zebranych
z projektem uchwały w sprawie udzielenia poręczenia kredytu zaciągniętego
przez SP ZOZ w Łapach /zał. nr 51/.
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Wyjaśniania ww. sprawie złożyła Pani Maria Borodziuk – Skarbnik Powiatu
Białostockiego.

Zarząd Powiatu Białostockiego jednogłośnie podjął uchwałę nr
553/10  z  dnia  8  lipca  2010  roku  w  sprawie  udzielenia  poręczenia
kredytu zaciągniętego przez SP ZOZ w Łapach /zał. nr 52/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Skarbnik  Powiatu
Białostockiego. 

Ad 32

Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia do podpisania umowy
poręczenia kredytu zaciągniętego przez SP ZOZ w Łapach / 554/10/. 

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, zapoznał zebranych
z  projektem  uchwały  w  sprawie  upoważnienia  do  podpisania  umowy
poręczenia kredytu zaciągniętego przez SP ZOZ w Łapach /zał. nr 53/.

Wyjaśniania ww. sprawie złożyła Pani Maria Borodziuk – Skarbnik Powiatu
Białostockiego.

Zarząd Powiatu Białostockiego jednogłośnie podjął uchwałę nr
554/10  z  dnia  8  lipca  2010  roku  w  sprawie  upoważnienia  do
podpisania umowy poręczenia kredytu zaciągniętego przez SP ZOZ w
Łapach /zał. nr 54/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Skarbnik  Powiatu
Białostockiego. 

Ad 33

Podjęcie  uchwały  w  sprawie  określenia  sumy  ubezpieczenia
budynków  będących  własnością  Powiatu  Białostockiego  w  celu  ich
ubezpieczenia od ognia i innych zdarzeń losowych / 555/10 /.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, zapoznał zebranych
z  projektem  uchwały  w  sprawie  określenia  sumy  ubezpieczenia  budynków
będących własnością Powiatu Białostockiego w celu ich ubezpieczenia od ognia
i innych zdarzeń losowych /zał. nr 55/.

Zarząd Powiatu Białostockiego jednogłośnie podjął uchwałę nr
555/10  z  dnia  8  lipca  2010  roku  w  sprawie  określenia  sumy
ubezpieczenia budynków będących własnością Powiatu Białostockiego
w celu ich ubezpieczenia od ognia i innych zdarzeń losowych /zał. nr
56/.

Sprawę do dalszego prowadzenia  przekazano Pani  Hannie  Tołłoczko –
Dyrektor Wydziału Organizacyjnego. 

Ad 34

Sprawy różne.

W sprawach różnych, Pan Marek Jedrzejewski – Dyrektor Powiatowego
Zarządu Dróg w Białymstoku poruszył tematy: 

 Przebudowa mostu w Szerenosach w Gminie Juchnowiec Kościelny
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Dyrektor poinformował, iż „swego czasu rozmawialiśmy o tym, że wydamy 100
% środków pochodzących z budżetu Państwa, z tej rezerwy subwencji ogólnej
na drogi samorządowe na tzw. roboty dodatkowe na moście w Szerenosach.
Dzisiaj  już  wiem,  że  tych  pieniędzy  nie  będę  mógł  wydać,  ale  mogę  te
pieniądze wydać i nie zwracać do Warszawy na dowolne przedsięwzięcie, które
ma  charakter  inwestycyjny.  Proponuję,  aby  je  wydać  na  drogę  Wasików  –
Sochonie  –  Woroszyły  –  Wólka  –  Mostek,  żeby  tą  inwestycję  zasilić.  Mamy
przedsięwzięć inwestycyjnych poza Szerenosami 24 na każde z nich można
przeznaczyć te środki. Są to środki w wysokości 22 – 25 tys. zł”. 

 Przebudowa drogi Koplany – Ignatki – Księżyno

Dyrektor poinformował, iż „mamy 1 000 000 zł na przebudowę drogi Koplany –
Ignatki  –  Księżyno.  W  piątek  2  lipca  br.  w  Juchnowcu  Kościelnym,  od
urzędników  z  Urzędu  Gminy  w  Juchnowcu  Kościelnym  odebraliśmy  4
egzemplarze  projektu  budowlanego,  po  to  żeby  móc  składać  wniosek  do
Architektury.  Za  1 000 000  zł  możemy  zrobić  od  drogi  wojewódzkiej  1200
metrów, tam gdzie nie wchodzimy w kanał deszczowy i proponuję to zrobić”.

 Wniosek Krytuły – Łaś Toczydłowo – Rudniki 

Dyrektor poinformował, iż nie ma na tą inwestycję pieniędzy. 

Spraw różnych nie zgłoszono, wobec czego posiedzenie Zarządu Powiatu
Białostockiego w dniu 8 lipca 2010 roku dobiegło końca o godzinie 1510. 

Protokołowała:
Anna Gadomska

Podpisali
Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego
Ireneusz Ordziejewski – Członek Zarządu
Jarosław Wądołowski – Członek Zarządu
Barbara Grabowska – Członek Zarządu
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